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Župan

V tej številki koledar 
prireditev za leto 2013

Za nami je prvo uspešno leto izhajanja 
koledarja prireditev in dogodkov v Obči-
ni Jezersko. Pripravljali in usklajevali smo 
ga z vsemi jezerskimi društvi in osnovno 
šolo, za kar se jim želimo lepo zahvaliti. V 
prihodnjem letu bo koledar izhajal kot pri-
loga občinskemu glasilu Pr` Jezer v marcu, 
juniju, septembru in decembru. V koledar 
za obdobje januar-marec nismo vključili 
dogodkov, ki so odvisni od vremenskih 
razmer, zato obiščete tudi spletno stran 
www.jezersko.si, kjer bomo objavljali vse 
dogodke in obveščali o morebitnih spre-
membah. Seveda pa vas vabimo, da se do-
godkov udeležujete v čimvečjem številu 
in na ta način nagradite društva in druge 
organizatorje za njihov trud! 

Predsedniške volitve 2012
Tudi na Jezerskem je na zadnjih predse-

dniških volitvah tako v prvem kot v dru-
gem krogu največ glasov volivcev prejel 
Borut Pahor. Volilna udeležba je bila višja 
od povprečja na državni ravni, saj je v obeh 
krogih svoj glas na volišču oddala več kot 
polovica volivcev. Na Zg. Jezerskem je od 
480 volivcev v prvem krogu oddalo glas 
273 oseb, in sicer za Boruta Pahorja 102, 
za Danila Türka 83 in za Milana Zvera 85 
volivcev. Neveljavne glasovnice so bile 3. 
V drugem krogu pa je od 242 volivcev 172 
svoj glas dalo Borutu Pahorju, 67 pa Dani-
lu Türku. Tudi v drugem krogu so bile ne-
veljavne 3 glasovnice. Na volišču na Spod-
njem Jezerskem, kjer je od 75 vpisanih v 
volilnem imeniku glasovalo 37 volivcev, 
pa so bili rezultati drugačni, saj je v obeh 
krogih slavil Danilo Türk. 

PR’ JE ZER (ISSN 18547583) je pri lo ga Go renj
ske ga gla sa o ob či ni Je zer sko. Pri lo go pri prav lja 
ured ni štvo Go renj ske ga gla sa, d. o. o., Kranj, Ble
i we i so va ce sta 4, Kranj, od go vor na ured ni ca  
Ma ri ja Volč jak, ured ni ca Da ni ca Za vrl Žle bir. Te le
fon 04/2014200, fax 04/2014213, epošta: 
info@gglas.si. Oglas no tr že nje Bo že na Av sec,  
tel. 04/2014234, bo ze na.av sec@gglas.si. Te 
h nič ni ured nik Gre ga Flaj nik, tel: 04/2014256.  
Pri pra va za tisk Go renj ski glas, Kranj, tisk Ti skar na 
Lit te ra pic ta d. o. o., di stri bu ci ja Poš ta Slo ve ni je. 
Pr’ je zer, štev. 4 je pri lo ga 102. šte vil ke Go renj
ske ga gla sa, ki je iz šla 21. decembra 2012, v na
kla di 410 iz vo dov, prej me jo jo vsa go spo dinj stva 
v ob či ni Je zer sko.

Na slov ni ca: Srečno 2013
Foto: Tina Dokl

OB ČI NA JE ZER SKO, ZG. JE ZER SKO 65, ZG. JE ZERSKO

Ko se leto izteka, je tudi čas, da se ozremo 
nazaj in ugotovimo, da se z malo denarja lah-
ko naredi velike stvari. Investicij v komunalno 
infrastrukturo smo se lotili že avgusta, tako 
da so bila dela lahko opravljena pravočasno in 
kvalitetno. Izvedena je bila prva faza ureditve 
športnega igrišča, urejena okolica spomenika 
in pokopališča, izvedeni avtobusni postajali-
šči. Pridobili smo tudi nekaj parkirišč pred kul-
turnim domom, nov most pri jezeru in dodatne 
terene za zimske tekaške proge. V šoli je bila 
kupljena nova oprema za učilnice, v kulturnem 
domu in na občini posodobljena programska 
oprema. Občina Jezersko je za socialne trans-
fere (zdravstveno zavarovanje nepreskrbljenih, 
subvencioniranje vrtca in šolskih prevozov, 
plačevanje oskrbnine občanom, ki so v domo-
vih za ostarele) namenila znaten del proračun-
skih sredstev. Tudi za projekte športa, kulture 
in drugih društveno prostočasnih dejavnosti 
nismo zmanjševali sredstev. To pa je tudi eden 
od vzrokov, da se jezerska društvena dejavnost 
lahko primerja z vsemi sosednjimi občinami. 
Letošnji podatki o uspešni turistični sezoni so 
vredni vse pohvale tistim, ki se ukvarjajo s tu-
rizmom, na drugi strani pa se kaže tudi pristop 
občine, ki se trudi z izgradnjo turistične infra-
strukture privabiti čim več ljudi v kraj, ki ima 
res veliko pokazati. To poudarjam zato, ker bo 
potrebno spoznati, da smo bolj kot od proraču-
na vsi odvisni prav od uspešnosti gospodarstva. 
Dotaknil bi se še naše pitne vode, za katero so 
analize pokazale, da je dobra. Imamo je dovolj, 
kar se je videlo ob letošnji izjemni suši. Prav 
pred koncem leta nam je uspelo dokončati dva 
pomembna razvojna projekta; pripeljati jezer-
sko slatino v vas in dokončati projekt čezmej-
nega sodelovanja, tematsko pot v dolini Raven-
ske Podkočne, ki je plod domačega znanja in 
financiran iz evropskega denarja. 

Želje za leto 2013 
so, da bi bilo vsaj 
tako kot letošnje 
leto. Trudili se bomo 
ohranjati enak tem-
po, tako pri investi-
cijah kot transferih 
iz občinskega prora-
čuna. Največja na-
ložba v prihodnjem 
letu bo izgradnja ka-
nalizacije in čistilne 

naprave. Če bo država imela sredstva, bi skupaj 
uredili cesto in pločnik od šole do bencinskega 
servisa, nadaljevali s projektom občinska stav-
ba, otroška igrala, športni park, investicije v 
osnovno šolo in vrtec, dopolnili prostorske na-
črte in jih sprejeli itd. Poudariti moram, da ob-
činska uprava, kjer sta zaposleni dve sodelavki, 
samostojno prevzema vodenje področij financ 
in pridobivanja le-teh iz različnih domačih in 
čezmejnih programov

Župan sem dve leti, če bo zdravje in volja, si 
želim v prihodnje delati na enakem nivoju kot 
do sedaj. Dokazali smo, kaj je mogoče narediti. 
Skupaj smo našli rešitve za probleme, ki jih ni 
bilo malo. 

Spoštovane Jezerjanke, spoštovani Jezerjani! 
Iz zgoraj navedenega lahko sklepate, da živimo 
v občini, kjer nam je dobro, kjer se znamo po-
govarjati, znamo prisluhniti drug drugemu in 
se trudimo z optimizmom zreti v prihodnost.

Ob iztekajočem se letu se v imenu občinskega 
sveta in sodelavcev zahvaljujem občanom, po-
slovnim partnerjem, predstavnikom medijev, 
društvom, združenjem in drugim ustanovam 
za uspešno sodelovanje. Naj bodo naše vezi 
v prihodnjem letu še tesnejše in naj dozorijo 
sadovi naših prizadevanj za lepšo prihodnost.

 Jure Markič

Uspelo nam bo le s trdim 
in složnim delom

Verjamem, da je na Jezerskem mogoče z majhnimi koraki narediti 
veliko in da kljub ne najboljšim gospodarskim in socialnim razmeram  

ni razloga za pesimizem.
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	 S	toplino	božič	naj	vas	greje,
	 srca	naj	vaša	pomiri;
	 a	novo	leto	naj	zaseje
	 vse,	kar	srce	vam	poželi!

Vsem občankam in občanom želimo vesel božič, 
v novem letu 2013 pa obilo sreče, zdravja, miru in 

medsebojnega razumevanja.

Jure Markič, župan Občine Jezersko
Občinska uprava in

Občinski svet Občine Jezersko
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Občina

V noči na ponedeljek, 5. novembra, in še čez dan so poplave priza
dele tudi občino Jezersko. Močno so narasli hudourniški vodotoki, 
potoki Jezernica, Reka, Ankov in Jenkov graben ter reka Kokra, ki so 
na več odsekih poplavljali. Močan tok je zapolnil struge s peščenim 
materialom in drevjem. Naplavine so na več mestih prestopile brežine 
in jih poškodovale, prav tako kamnite zložbe, travnate in gozdne po
vršine ter ceste. Voda in mulj, ki ga je nanesel hudourniški potok vse 
od slapa Čedca, sta zalili dve hiši, močan veter pa je delno odkril več 
streh. Pojavilo se je tudi več zemeljskih plazov, ki so zasuli javne poti 
in gozdne ceste.

V intervencijah, ki so se začele ob okoli pol šeste zjutraj in trajale do 
pete popoldne, je sodelovalo okrog 30 gasilcev, članov PGD Jezersko, 
člani CZ Jezersko s tremi gradbenimi stroji, člani GRS Jezersko ter 
prostovoljci. Interventna dela so zajemala čiščenje zamašenih delov 

vodotokov, odstranjevanje podrtega drevja iz vodotokov, pokrivanje 
odkritih delov streh, polnjenje in dostavo protipoplavnih vreč ter čr
panje vode iz hiše.

Škodo, ki so jo povzročile poplave, je občinska komisija ocenila na 
1.212.086 evrov, in sicer 8.817 evrov na travnikih in gozdovih, 2.893 
evrov na stanovanjskih stavbah, 185.663 evrov na cestni infrastrukturi 
ter 1.014.712 evrov na vodotokih. S sanacijo cest in prepustov je občina 
pričela v torek, 6. novembra, in do četrtka vzpostavila prevozno stanje na 
vseh odsekih. Sanacijska dela z namenom vzpostavitve prvotnega stanja 
se bodo nadaljevala skladno z načrtom, ki ga bo izdalo Ministrstvo za 
kmetijstvo in okolje. 

Člani PGD Jezersko in CZ Jezersko pa so izvajali preventivne ukrepe 
in dežurstvo tudi v naslednjem vikendu 10. in 11. novembra, saj je bil za 
naše območje razglašen rdeči alarm, ki pa na srečo ni povzročil škode. 

Poplave naredile za dober milijon škode

 Predlaga, da bi občina Jezersko del svojega ozemlja prepustila občini 
Kamnik, ta pa bi s tem pridobila mejo z Avstrijo. Tako bi bila v nasled
nji finančni perspektivi EU tudi Osrednjeslovenska regija upravičena 
do višjega deleža sofinanciranja za projekte čezmejnega sodelovanja.

Občina Kamnik je hitro pristopila k izvajanju vseh potrebnih po
stopkov za spremembo meje, na Jezerskem pa smo bili do predlagane 
spremembe zadržani. Razlogov za to je bilo več, prvenstveno pa je 
problem predlagane rešitve prekinitev sosedstva med občinama Jezer
sko in Solčava. »Zgodovinsko dejstvo je, da je tromeja občin Jezersko, 
Kamnik in Solčava tudi tromeja dežel Kranjske, Štajerske in Koroške 
ter da smo bili Jezerjani stoletja sosedje Solčavanom, s katerimi imamo 
slične interese in skupne programe,« je poudaril župan Jurij Markič v 
dopisu direktorju Direktorata za regionalni razvoj in evropsko terito
rialno sodelovanje Marku Drofeniku, ki je sicer prednosti predlagane 
spremembe predstavil tudi občinskemu svetu Občine Jezersko, vendar 
pa so bili svetniki do predloga prav tako zadržani. Sledila so usklajeva
nja glede začasnosti predlagane spremembe meje ter pobude za boljše 
sodelovanje državnih organov z našo občino, vendar pa se je na koncu 
izkazalo, da tovrstnih odločitev ne gre sprejemati v tako kratkem času. 
Kljub gospodarskemu stanju države namreč ne moremo dopustiti ne

premišljenih odločitev, ki bi v končni fazi lahko tudi škodile interesom 
občine Jezersko. Želja ministrstva za spremembo meja je še vedno pri
sotna, pobudo so naslovili tudi na Solčavane, vendar skupaj vztrajamo 
na izhodiščnih zahtevah, ki so bile objavljene za javnost.

Sprememba meje med občinami
Ministrstvo za gospodarski razvoj in tehnologijo je v začetku oktobra predlagalo spremembo meje med 

občinama Kamnik in Jezersko.

Voda in blato sta pritekla tudi v hišo.Razdejanje na eni od jezerskih cest
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Občina

Zadnjih nekaj let se vse več govori o temat-
skih poteh. Poteh s številnimi vsebinami, ki 
popestrijo korak navdušenim sprehajalcem, 
saj na najrazličnejše načine govorijo o značil-
nostih kraja, njegovi zgodovini, naravnih in 
kulturnih znamenitostih, … Tako imenovanih 
tematskih poti je pri nas že tako veliko, da Tu-
ristična zveza Slovenije v okviru projekta Moja 
dežela – lepa in gostoljubna organizira tekmo-
vanje za najboljšo tematsko pot. 

In tudi Jezersko jo ima: prvo tematsko pot, 
ki vodi od Planšarskega jezera po dolini Ra-
venske Kočne vse do tovornih žičnic. Ker je 
pot zaradi svojih lepot več kot le tematska, smo 
jo poimenovali sprehajalna tematska pot. Na 
poti stoji deset informativnih tabel in prepri-
čani smo, da se bo vsak od nas ob prebiranju 
vsebin naučil nekaj novega o domačem kraju. 
Ker je to naša prva pot, ki s pomočjo informa-
tivnih tabel predstavlja Jezersko, je bilo težko 
skrčiti vse ideje in zgodbe na način, da na poti 
izvemo kar največ o Jezerskem, hkrati pa pri-
hranimo vsebine tudi za druge poti, katerih 
izvedbo načrtujemo že v prihajajočem letu. Na 
poti po dolini Ravenske Kočne tako beremo o 
ledeniškem nastanku našega kraja, o ledeniku 
pod Skuto, živalstvu in planinskih kočah ter o 
flori in alpinskih vrstah na Jezerskem, ki jih je 
v svojem diplomskem delu opisal Matej Tone-
jec. Če nam bodo zime naklonjene, bodo po tej 
poti speljane tudi proge za tek na smučeh. Tako 
bodo povsem nove klopi in mize, ki jih je izde-
lal Andrej Muri, pozimi prišle prav utrujenim 
tekačem, poleti pa navdušenim sprehajalcem.

Pot je bila izvedena v sklopu projekta Natu-
re Experience/Brezmejna doživetja narave, v 
katerem je sodelovalo kar sedemnajst projek-
tnih partnerjev. Poleg ureditve sprehajalne 

tematske poti s postavitvijo smerokazov, in-
formativnih in panoramskih tabel ter klopi in 
miz smo v sklopu projekta za namen delovanja 
turistično informativnega centra in promocije 
Jezerskega izdelali prospekte in razglednice, 
kupili nova stojala za promocijske materiale ter 
uredili spletno stran www.ravenska-kocna.si v 
treh jezikih.

Na žalost pa močno novembrsko deževje ni 
prizaneslo niti naši povsem na novo urejeni 
poti. Poškodovane odseke poti bomo sanira-
li takoj, ko nam bodo vremenske razmere to 
omogočale.

Naj nam ureditev te poti da voljo tudi za na-
prej! V spomladanskem času bomo dokončno 
uredili pot po nekdanji strugi Jezernice, s po-

močjo evropskih sredstev pa v sklopu projekta 
LEADER že pripravljamo dokumentacijo za 
izvedbo še treh novih tovrstnih poti.

Prepričani smo, da nam bodo hvaležni tudi 
obiskovalci, saj bodo njihovi sprehodi po Je-
zerskem vodeni in vsebinsko bogatejši. Od nas 
pa je odvisno, na kakšen način bomo s pomočjo 
tovrstnih projektov znali promovirati kraj, za-
držati obiskovalce in iz tega tudi nekaj iztržiti.

Sprehajalna tematska pot 
Jezersko je dobilo svojo prvo tematsko pot. Na desetih informativnih tablah odkriva zgodbe našega kraja.

Javno naznanilo o razgrnitvi podatkov za odmero nadomestila za 
uporabo stavbnega zemljišča (NUSZ) za leto 2013

Občina Jezersko na podlagi 218. c in 218. č člena Zakona o gradi-
tvi objektov (ZGO-1-UPB1, Ur. l. RS, št. 102/2004, 14/05 - popr. in 
126/07) in 21. ter 22. člena Odloka o nadomestilu za uporabo stavb-
nih zemljišč v Občini Jezersko (UVG, št. 40/03), objavlja

JAVNO NAZNANILO
o razgrnitvi podatkov za odmero nadomestila za uporabo stavbnega 
zemljišča in poziv k priglasitvi sprememb podatkov v zvezi z odmero 
nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča na območju Občine Je-
zersko za leto 2013.

Javni poziv je namenjen vsem zavezancem za plačilo nadomestila za 
uporabo stavbnega zemljišča v Občini Jezersko za leto 2013.

Podatki, pomembni za odmero nadomestila za uporabo zazidanega in 
nezazidanega stavbnega zemljišča, s katerimi razpolaga Občina Jezer-
sko, bodo na vpogled vsem lastnikom stavb in delov stavb ter lastnikom 
zemljiških parcel, ki so po določbah Zakona o graditvi objektov zave-
zanci za plačilo nadomestila za uporabo zazidanega in nezazidanega 
stavbnega zemljišča.

Razgrnitev podatkov bo v prostorih Občine Jezersko, Zg. Jezersko 65, 
Zg. Jezersko, tel.: 04/2545 110, v času uradnih ur, in sicer:

ponedeljek, torek in petek od 8. do 12. ure,
sreda od 13. do 17. ure

od 7. januarja 2013 do vključno 1. februarja 2013.

Če se zavezanec za plačilo nadomestila za uporabo stavbnega zemlji-
šča s podatki občine ne strinja, mora v roku 30 dni od javnega nazna-
nila predlagati vpis novih podatkov. Pripombe je mogoče vložiti osebno 
ali poslati s priporočeno pošto na naslov Občina Jezersko, Zg. Jezer-
sko 65, 4206 Zg. Jezersko. Če zavezanec ne predlaga sprememb 
podatkov, se šteje, da so podatki, s katerimi razpolaga občina, pravilni. 

Spremembe in obvestila, ki so pomembna za odmero nadomestila, so:
sprememba zavezanca, sprememba vrste dejavnosti ali namembnosti 
prostora, objekta ali zemljišča, sprememba poslovne ali stanovanjske 
površine, sprememba stalnega prebivališča oziroma naslova zavezan-
ca, kjer sprejema poštne pošiljke, podatki, potrebni za oprostitev plači-
la nadomestila, in podobno. 

Zavezanci so tudi med letom dolžni na navedeni naslov sporočiti vse 
spremembe, ki vplivajo na določitev višine nadomestila in spremembo 
statusa zavezanca, najpozneje v 30 dneh od nastanka spremembe. 
Če zavezanec nastalih sprememb ne sporoči, se za odmero uporabijo 
podatki, s katerimi razpolaga občina ali se lahko pridobijo brez sode-
lovanja zavezanca.

Spremembe podatkov lahko napišete prosto, vloga pa je na voljo v ob-
činskem uradu Občine Jezersko in na internetnih straneh občine.
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Šola, vrtec

Voščilo jezerskih palčkov
Oglašamo se mi – palčki; 
V teh mrzlih prazničnih dneh smo radi na 
toplem, radi smo tudi na snegu s prijatelji, še 
najraje pa v maminem in očkovem naročju. 
Tudi vam želimo čim več toplih objemov in 
lepih besed, ki vam bodo pogrele srce v teh 
prazničnih dneh in v letu, ki prihaja. 
Palčki, Alenka, Mateja, Jolanda in Maruša

Risbo je narisala Eva Karničar, 5 let

Gasilci
Najbolj mi je bilo všeč, ko so prišli v šolo 
gasilci. Posvarili so nas, da zapustimo 
razred. Hitro smo se obuli in stekli ven. 
Zunaj so nam povedali, da je samo vaja. 
Potem smo si ogledali opremo. Na koncu 
smo se sladkali z napolitankami.

Kristjan Zupan, 2. r.

Všeč mi je bilo, ko je tulila sirena. Potem 
so nam pokazali gasilsko opremo. Videli 
smo gasilski avto. Je zelo velik.

Žan Podrekar, 2. r.

Moj prijatelj je tisti, ki …
Ni neumen, se ne tepe in ne govori grdo. 
(Lovro, 1. r.)
Je pameten. (Kristjan, 2. r.)
Je lep. (Tobija, 2. r.)
Pomaga drugim. (Martina, 2. r.)
Z menoj lovi mačke. (Janez, 1. r.)
Mi pomaga, je pameten in me kaj nauči. 
(Borut, 2. r.)
Je prijazen, deli igrače z menoj in se z 
menoj igra. (Pavel, 1. r.)
Se ne tepe. (Jure, 2. r.)
Je prijazen. (Elza, 2. r.)
Je priden. (Žan, 2. r.)
Je veren. (Kristina, 2. r.)
Je dober in se z menoj igra. (Tilen, 1. r.)

Peka parkeljnov in medenjakov
Zjutraj smo v šolo prišli le z zvezkom in peresnico. Imeli smo tehniški dan. Izdelovali smo 
parkeljne in medenjake. Najprej sem pogledal, če imamo sestavine. Na začetku smo nare-
dili kvasec, nato smo zamesili testo. Kmalu je bilo testo nared, za tem je vzhajalo. Takrat 
smo poprijeli in zamesili še testo za medenjake. Naposled so nastali parkeljni. Ko so se že 
pekli, sem z Marcelom in Jernejem izdeloval plakat. Hkrati pa sem delal medene kroglice. 
Zatem smo pripravili glazuro, s katero smo premazali pečene medenjake. Ko so bili vsi 
medenjaki in parkeljni pečeni, je prišlo najboljše – pokušanje. Izidor Karničar, 5. razred

Prišel je Miklavž
Strah me je bilo doma, ker se je miklavževanje začelo ob 18. uri. Nisem vedela, kaj mi bodo 
naredili parkeljni. Ko smo prišli v Korotan, je bila lutkovna predstava o sv. Nikolaju. Zelo 
mi je bila všeč. Prišli so angelčki, parkeljni in sv. Miklavž. Angelček je prebral, kateri otro-
ci naj pridejo. Poklical je 4. in 5. razred. Prišlo je še več parkeljnov. Ko je bilo konec, smo 
šli domov. Doma sem dobila mehko in toplo odejo, torbo za pobarvat s flomastri, medveda 
s kapo in šalom ter veliko sladkarij. Ajda Krofl, 4. r

Prišel je Miklavž
Z mamo sva šla v Korotan na Miklavža. Na 
začetku smo gledali lutkovno predstavo o sv. 
Nikolaju. Potem je Maja rekla, da pokličem 
Miklavža. Ko smo ga trikrat glasno poklica-
li, je le prišel. Z njim so prišli angeli in dva 
parkeljna. Angel je klical otroke po starosti. 
Darila je razdelil Miklavž. Parkelj je razdelil 
šibe. Zelo sem vesel daril od Miklavža. 

Jan Meglič, 3. r

V sredo je bil Miklavž. Bila sem zelo vesela. 
Ko smo prišli v dvorano Korotan, smo poslu-
šali zgodbico o Miklavžu. Nato smo poklicali 
Miklavža in prišel je z dvema parkeljnoma. 
Nista bila grozna. Miklavž je začel deliti, 
pomagali pa so mu tudi angelčki. Najprej so 
bili na vrsti mali otroci, nato pa smo bili tudi 
šolarji. Ko smo prišli domov, nas je tudi doma 
čakalo darilo. To je bil eden najlepših dnevov. 

Maruša Smrtnik, 4. r

Športni dan – pohod z naravoslovnimi vsebinami
V soboto smo imeli športni dan. Šli smo k lovskemu domu. Hodili smo pol ure. Med potjo sem 
se pogovarjala s prijateljicami. Tam smo šli najprej v kočo in spoznali različne živali. Ko smo 
prišli spet ven, sem pojedla sendvič in dobila piškote. Šli smo za kočo. Tam smo imeli zajčje 
poskoke. Potem je sledil štafetni tek. V skupini smo bili jaz, Maša, Aljaž in Gašper. Tekli smo 
okoli drevesa in nazaj. Prva je tekla Ajda. Bili smo prva skupina. Skupin je bilo pet. Ko smo 
končali z igrami, smo šli v hladilnico. Tam je bil srnjak in njegovo srce. Ko smo si ogledali 
hladilnico, smo imeli razglasitev. V zajčjih poskokih sem bila prva med puncami iz četrtega 
razreda. V teku smo bili pa četrti. Ko smo končali z razglasitvami, smo se odpravili domov. 
Zelo mi je bilo všeč. Upam, da bomo kdaj še ponovili. Urša Kuhar, 4. r

Na športnem dnevu smo šli peš do lovskega doma. Med potjo smo se Matic, Jan in Gašper pogo-
varjali. Ko smo prišli, nam je Davo predstavil okolje okoli nas in živali v njem. S fanti smo se šli 
nogomet. Na vrsto so prišle igre. Šli smo se zajčje poskoke. Vsak je petkrat skočil, potem smo 
izmerili, koliko metrov in centimetrov je skočil vsak. Bil sem peti. Potem smo imeli štafeto, v 
kateri smo bili v prvi skupini Marcel, Matic, Rahela in jaz. Jaz sem enkrat padel in enkrat mi je 
spodrsnilo. Na koncu smo šli pogledat hladilnico. Med potjo nazaj sva se z Idotom pogovarjala, 
kaj bova počela popoldan. Zelo sem se zabaval. Aljaž Jan Krč, 4. r

Na športnem dnevu je bilo super. Igrali smo se zajčje poskoke. Šli smo peš do lovskega doma. 
Tam so nam lovci pokazali srce od mrtvega srnjaka. Izvedel sem, da so bili srnjaki včasih težji 
kot pa danes. Maša in Rahela sta nam prebrali opozorilo, da na cesti nismo sami. Na njej so tudi 
živali, na katere moramo paziti. Jan Meglič, 3. r

V soboto smo imeli športni dan. Šli smo v Lovski dom. Tam nas je čakal lovec Davo. Razložil 
nam je veliko o živalih. Videli smo medveda. Tekmovali smo v skokih. Jaz in moji sošolci smo 
bili drugi. Matic Retelj, 3. r

Nekaj misli o Miklavžu
Miklavž je v nebesih. Ima računalnik. Po ra-
čunalniku gleda, če smo pridni.

Jure Karničar, 2. r.

Miklavž si zapisuje, če smo pridni. Ne vem, 
kako to vse vidi. Če vidi, da nismo pridni, si 
zapiše v črno knjigo. Če smo pa pridni, pa v 
zlato knjigo. Ima belo brado. Vedno nas obi-
šče v Korotanu. Elza Pestotnik, 2. r.

Miklavž je škof. Med otroke razdeli igrače. 
Ima palico in brado. Ves čas posluša in gleda 
kaj delamo. Pavel Elija Smrtnik, 1. r.

Nekaj misli o parkeljnih
So nagajivi. Strašijo nas. Hodijo po hišah. Ži-
vijo tam, kjer je vroče. Zelo rjovejo.

Kristina Muri, 2. r.

So hudobna bitja. Hodijo po hišah. Obuti so v 
škornje. Tilen Tičar, 1. r.

Nagajajo nam. Skriti so za hišo in godejo. Ima-
jo velike noge in dolg jezik. Tisti, ki ima ovra-
tnico, je kralj parkeljnov. Tobija Smrtnik, 2. r.
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V podružnični šoli na Jezerskem je društvo 
GRS v začetku novembra odprlo razstavo Srč-
ni ljudje, ki jo je pripravil Slovenski planinski 
muzej v Mojstrani v sodelovanju z Gorsko 
reševalno zvezo Slovenije. Slednja letos pra-
znuje prvo stoletje organiziranega delovanja 
v naši državi, o čemer govori tudi razstava, 
zajeta v osem vsebinskih sklopov. Tako so si 
lahko Jezerjani na panojih ogledali fotografije 
in besedila o začetku gorske reševalne služ-
be, organiziranosti skozi čas, tečajih, vajah 
in usposabljanjih, reševalnih, poizvedovalnih 
in iskalnih akcijah, opremi, GRZS in njenih 
strokovnih komisijah, društvih in postajah ter 
o reševalcih, ko ne rešujejo.
Razstava je bila namenjena stoletnici slovenske 
gorske reševalne službe, pa tudi obletnici jezer-
skega gorskega reševanja. Letos namreč GRS 
Jezersko zaznamuje prvih dvajset let organi-
ziranega samostojnega delovanja. Na razstavi 
so dodali tudi nekaj fotografskih utrinkov iz 
zgodovine reševanja v jezerski dolini in podo-
be svojega reševalskega vsakdanjika. Ob tem 
so se spomnili nekaterih dogodkov in ljudi, ki 
so v zgodovini reševanja na Jezerskem pustili 
najmočnejši pečat. Na razstavi se je v zgodovi-
no gorskega reševanja zazrl predsednik društva 
GRS Drejc Karničar, ki je navzoče spomnil, 
da je sicer jezerski dvajsetletnik ob slovenskem 
stoletniku nemara res mlad, a izkušnje njego-
vih predhodnikov so prav tako stoletne.
»Že prvo leto po ustanovitvi slovenske gor-
ske reševalne organizacije leta 1912 je bila na 
Jezerskem organizirana za tiste čase velika 
reševalna ekspedicija na ledeniku pod Skuto. 
Celotno reševalno delo je prvih dvajset let 20. 
stoletja vodil gorski vodnik in oskrbnik Češke 
koče Jernej Krč. Potem je po drugi svetovni 
vojni Kamničan Pavle Kemperle zbral okrog 
sebe lepo število jezerskih hribovcev. Ustano-
vili so planinsko društvo, alpinistični odsek in 
reševalno skupino. Po njegovem odhodu je na 

žalost preživelo le planinsko društvo. Andrej 
Karničar je z nastopom oskrbništva v Češki 
koči v 60. letih postal tudi član kranjske GRS 
in požrtvovalen gorski reševalec v stenah nad 
kočo. V sedemdesetih je na Jezerskem ustavil 
svoj korak alpinist in gorski reševalec Jože 
Žvokelj, ki je uspel svoje bogate izkušnje 
prenesti na mlade Jezerjane, ki so želeli v go-
rah spoznavati najtežje poti in ki so bili pri-
pravljeni pomagati tudi drugim. Ustanovitev 
Alpinističnega odseka leta 1977 je pomenila 
zagon in razcvet alpinistične dejavnosti na 
Jezerskem. Mladi jezerski alpinisti in alpi-
nistke so bili v osemdesetih letih pogosto prvi 
pri ponesrečencih v naših gorah. Po tragediji 
nizozemskih planincev leta 1986 je bila for-
mirana reševalna skupina znotraj kranjske 
postaje, ki jo je sestavljalo devet Jezerjanov. 
Leta 1990 so prvi naši člani opravili izpite za 

gorske reševalce. Razpust reševalne skupine 
leta 1991 je pomenil zadosten zagon za akti-
viranje vseh razpoložljivih potencialov, da je 
bila 29. maja 1992 ustanovljena Postaja GRS 
Jezersko pri domačem planinskem društvu. 
Sedemnajst ustanovnih članov je za načelnika 
izvolilo gorskega vodnika Luka Karničarja in 
njegovega namestnika Rada Markiča. Tragič-
na nesreča petih gorskih reševalcev pri uspo-
sabljanju s helikopterjem na Okrešlju samo 
pet let kasneje je za našo postajo terjala ne-
nadomestljivo izgubo. S postopnim prihodom 
novih reševalcev se je širila in krepila naša 
dejavnost. Leto 2006 je prineslo nekaj for-
malnih sprememb. Ustanovili smo samostoj-
no društvo in se z drugimi društvi po Sloveniji 
povezali v Gorsko reševalno zvezo Slovenije,« 
je dosedanjo zgodovino strnil Drejc Karničar. 

Danica Zavrl Žlebir / Foto: Tina Dokl

Društva

Dvajsetletnik ob stoletniku
Gorska reševalna zveza Slovenije letos praznuje sto let delovanja, društvo GRS na Jezerskem pa dvajset let. 

Proslavili so z razstavo v šoli in s prireditvijo v Korotanu.
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Društva

Ob ustanovitvi je jezersko gorsko reševalno 
moštvo štelo sedemnajst mož in žena, v dvajse
tih letih se je pridružilo še dvanajst novih. Luka 
Karničar, Rado Markič, Andrej Karničar in 
Dane Jagodic so že pokojni, nekaterim bivšim 
članom je življenje naložilo druge izzive. Joža 
Žvokelj, Ido Karničar, Jaka Šenk in Irma Šenk 
so se vpisali v kategorijo častnih in zaslužnih 
članov društva. V jubilejnem letu tako šteje je
zersko društvo devetnajst aktivnih članov: Teja 
Arnež, Anja Karničar, Matej Tonejec, Klemen 
Dolinšek, Nejc Kuhar, Rok Teul, Janez Smr
tnik, Gregor Muri, Franc Zadnikar, Andrej Ža
gar, Janez Krč, Janko Rebolj, Tone Karničar, 
Milan Šenk, Davo Karničar, Miha Kuhar, Ja
nez Žnidar, Peter Sušnik in Drejc Karničar. Od 
teh so štirje inštruktorji, dva reševalca letalca, 
zdravnica in dva vodnika reševalnih psov, je ob 
dvajsetletnici nizal podatke sedanji predsednik 

Drejc Karničar, ki je na tem mestu nasledil 
pokojnega brata Luka. »Odkar smo uradno 
organizirani, smo opravili 140 reševalnih in is
kalnih akcij, v katerih smo rešili precej življenj 
in poškodovanim omilili marsikatero stisko in 
bolečino. Skoraj vsako leto pa se moramo žal 
tudi v našem koncu sprijazniti s kakšno in
tervencijo, ko ponesrečenemu ne moremo več 
pomagati. Za usposobljenost moštva skrbijo 
inštruktorji in strokovno zdravniško osebje s 
stalnimi vajami in usposabljanji. Za pokrivanje 
najnujnejših izdatkov za opremo in usposab
ljanja poskrbi država. Z njeno pomočjo smo 
preskrbljeni tudi z osnovnim voznim parkom. 
Vseh dvajset let podpira našo dejavnost lokalna 
skupnost, še posebej se to pozna od ustanovi
tve samostojne občine leta 1998,« o današnjem 
delu pravi Drejc Karničar. 
Z veliko lastnega truda in ob pomoči donator
jev so zgradili zavetišče pri Češki koči, v do
lini pa z odločno občinsko podporo prišli do 
urejenega skladišča in novih društvenih pro
storov, ki si jih delijo s planinskim društvom. 
Z njim še posebej tesno sodelujejo, sicer pa jih 

Srčni ljudje iz jezerske doline
Danes je v društvu GRS Jezersko devetnajst aktivnih članov. Pomlajeni so pripravljeni na izzive, ki jih čakajo v 

gorah. Na prireditvi podelili zlate in srebrne znake GRS.

Zahvala dosedanjima reševalcema - letalcema

Jezerski reševalci s svojim predsednikom Drejcem Karničarjem in predsednikom Gorske reševalne zveze Slovenije Igorjem Potočnikom

dobro sodelovanje veže tudi z drugimi društvi 
in organizacijami v kraju. 
»Za naše društvo je že od Lukovih časov zelo 
prepoznavno, da podpiramo in spodbujamo 
reševalce, da se udeležujejo domačih in med
narodnih športnih tekmovanj. Predvsem v 
turnem smučanju in gorskih tekih. Zelo smo 
ponosni na člane društva, ki so z izjemnimi 
dosežki ponesli ime našega kraja v širni svet. 
Tu mislim predvsem na Dava in njegovo pr
venstveno smučanje z Everesta in z najviš
jih vrhov celin ter na Nejca, ki na področju 
tekmovalnega turnega smučanja sodi med 
najboljše na svetu,« je dodal Drejc Karničar, 
ponosen na še enega brata in mladega kolega.
Na prireditvi, ki so se je med drugim udeležili 
tudi prvi mož Gorske reševalne zveze Sloveni
je Igor Potočnik, predsednik sklada Okrešelj 
(iz katerega pomagajo družinam na Okrešlju 
ponesrečenih reševalcev) Dušan Polajnar, Fritz 
Klaura iz GRS Železna Kapla ter predstavniki 
jezerskih organizacij in društev, je spregovoril 
tudi župan Jure Markič. Tudi on je segel v 
zgodovino reševanja v jezerski dolini in izrekel 

priznanje srčnim ljudem, ki jim ni odveč žrtvo
vati svoj prosti čas in trud ter pogosto tvegati 
tudi lastno življenje za to, da pomagajo pone
srečenim v gorah. Zaželel jim je čim manj tak
šnega posredovanja v gorah. Igor Potočnik je 
dejal, da je GRS Jezersko prvo in edino društvo, 
ki se je ustanovilo v samostojni Sloveniji. Po
vedal je, da so gorski reševalci od ministrstva 
za obrambo dobili objekt na Virnikovi planini, 
kjer bo učni center GRZ, kjer upa, da se bodo 
v prihodnje veliko srečevali in dobro sobivali. 
Eno samo rešeno življenje je pomembnejše od 
tisoč besed, je poudaril Drejc Karničar. A po
membne so tudi besede, zlasti tehtne, zapisane 
v knjigi Reševanje v gorah, ki jo je ob stoletni
ci gorskega reševanja izdala GRZ Slovenije, 
jezerski reševalci pa so jih kot darilo nameni
li vsem, ki so na kakršen koli način pomagali  
pri delu društva in pripravi prireditve ob jubi
leju. Na prireditvi pa so podelili tudi srebrna 
in zlati priznanji GRS. Srebrna so prejeli Miha 
Kuhar, Janko Rebolj in Janez Krč, zlati pa Janez 
Smrtnik in Drejc Karničar.

Danica Zavrl Žlebir / Foto: Tina Dokl 
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Kultura

Letošnja kulturna doživetja
Oktobrsko soboto sta nam v Korotanu po-
pestrila domačina Marko in Matevž, ki sta 
nas popeljala skozi večer, poln plesa, glasbe, 
igre in recitacij. Retrospektiva je v enour-
no predstavo zaobjela vse dogodke, ki so se 
do oktobra zvrstili pod organizacijo našega 
društva. Otroci iz folklorne skupine so po-
kazali, kaj jih je skozi leto naučila njihova 
učiteljica Irena, recitatorji so doživeto reci-
tirali pesmi, dramska in lutkovna skupina 
sta nasmejali občinstvo s prijetnimi igrami, 
pevski sestav Nonet Korotan se je predstavil 
v novem, pomlajenem sestavu, kot ponavadi 
pa je vzdušje v dvorani popestril harmoni-
karski orkester, ki je zaigral eno od doma-
čih viž. Zapele so tudi ljudske pevske, mi pa 
smo se jim v zameno in zahvalo za sodelo-

vanje pridružili na praznovanju njihovega 
15-letnega delovanja. Večer smo popestrili 
z recitacijami, Nonet Korotan pa je pokazal 
to, kar najbolje zna – peti; in s tem dokazal, 
da se bo ljudsko petje ohranjalo tudi skozi 
prihodnje rodove. 
V praznični december nas je kot vsako leto 
tudi letos popeljal prihod Miklavža s svojim 
spremstvom – angeli, parklji, Luciferjem in 
svetim Antonom. Razdelil je kar 95 darilnih 
vrečk s poučnimi knjižicami, suhim sadjem 
in najpomembnejšo – čokolado. Če bodo otro-
ci ostali vsaj tako pridni, je Miklavž obljubil, 
da jih obišče tudi prihodnje leto. 
Ob prihajajočih praznikih in iztekajočem se 
letu vam želimo vse dobro, spremlja pa naj 
vas tale misel:

V večeru tihem pridna roka 
nežno, gladko nit prepleta, 
čudovite vzorce spleta, 
polne sanj in domišljije, 
kot da niti življenja vije.

Dobre želje združi v zvezde, 
srečo v sonce oblikuje, 
nato po robu bele čipke, 
cvetove upanja nasuje.
Tako ljubeče naj usoda 
stke vam dneve v novem letu.

Skrbno trenutke naj izbira, 
previdno naj poti ubira.
Na pragu novega leta 
pa naj vam čas nakloni:
spoznati prave ljudi, 
izbrati prave reči,  
ubrati prave poti, 
v sebi in drugih  
najti le dobre stvari.

Kulturno umetniško društvo Jezersko

Moja, tvoja, naša knjiga
Veliko je ljudi, ki dajejo prednost televiziji, spletnim stranem, raču-
nalniku, a zame ima knjiga še vedno prednost in čarobno moč. Srce 
me je zabolelo, ko je kolegica rekla: »Selim se. Veliko knjig bom 
vrgla proč.« Vzela sem jih. V šoli smo prenavljali knjižnico. Vzela 
sem odvečno knjižno polico. Občina Jezersko mi je dovolila, da jo 
postavim v preddverje knjižnice Jezersko. Brane si je vzel čas, Simon 
je bil pravi čas na pravem mestu in sta jo mimogrede postavila. Tako 
knjige niso na smetišču, ampak na knjižni polici, ki smo jo poimeno-
vali »MOJA, TVOJA, NAŠA KNJIGA«.
Knjige si lahko tu sposodite in vrnete kadarkoli. Na to knjižno poli-
co lahko prinesete knjige, ki vam doma delajo napoto. S tem boste 
omogočili pestrejšo izbiro branja in marsikoga razveselili. Prosim, 
da tudi tu lepo ravnate s knjigami in da pazite, katere morate vrniti  
v knjižnico Jezersko, da se ne bodo pomešale. 
Veliko užitka pri branju! Mija Murovec

Božično-novoletna prireditev
V soboto, 15. decembra, smo v dvorani Korotan pripravili božično-
-novoletno prireditev. Pred nastopom smo si malce ogreli glasilke. 
Gledalci pa so pred prireditvijo lahko obiskali božično tržnico. Začeli 

so se nastopi in vsak, ki je želel nekaj pokazati, tudi je. Obiskovalci 
so bili navdušeni, kar so pokazali tudi z glasnim in dolgim aplavzom. 
Predvsem so jih s svojim prisrčnim nastopom nasmejali vrtčevski 
otroci. Kmalu je bilo konec prireditve. Dvorana in tržnica sta se pra-
znili. Še posebej pa so se praznile denarnice. Ta dan mi je bil zelo 
všeč, ker upam, da smo dovolj zaslužili, da gremo lahko v Vodni park 
Bohinj. Marcel Presičnik, 5. razred

Pevke noneta Korotan na jesenskem srečanju gorenjskih upokojencev na Jezerskem / Foto: Gorazd Kavčič
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Pojejo kot v starih časih in s tem ohranjajo ljud-
sko izročilo. Tudi na prireditvi ob obletnici so 
zapele več ljudskih pesmi, pa tudi dve sodobni 
hudomušni, ki se blago norčujeta iz hitro minule 
mladosti in nizke pokojnine. Pevkam, ki so na 
svoj koncert povabile tudi otroke iz podružnične 
šole na Jezerskem, recitatorje domačega kultur-
nega društva, pevke noneta Korotan in medge-
neracijske plesalke, je zahvalo za ohranjanje 
kulturne dediščine izrekla predsednica Društva 
upokojencev Jezersko Helena Naglič (tudi sama 
ena izmed njih), za njo pa tudi župan Jure Mar-
kič. Dejal je, da je ohranitev pevske kulture in 
medsebojno povezovanje prek pesmi za Jezer-
sko verjetno še večjega pomena kot za druge kra-
je. »Lepo bi bilo, ko bi se to preneslo na mlajše 
rodove in s tem ohranilo,« je poudaril župan, ki 
je pevkam izročil priznanje občine in jim zaželel 
čiste glasove, veselje do petja in druženja.
Več let pevke vodi upokojena učiteljica Anica 
Jakopič, ki je za glasilo Pr' Jezer svoje misli 
strnila pod spodnjim naslovom.

Petnajst let prepevanja  
in prijateljstva

Kako čas beži! Petnajst let je minilo, ko se nas 
je zbralo enajst Jezerjank, ki smo se odloči-
le, da v pokoju lahko počnemo tudi nekaj za 
svojo dušo. Tako smo se zbrale Lonca, Minka, 
Mici Š., Malka, Helena, Nada, Majda, Mara, 
Tinca, Marica in jaz. Ustanovile smo pevsko 
skupino ljudskih pevk, ki je začela prepevati 
ljudske pesmi tako, kot so jih prepevale naše 
babice. Že ob naši deseti obletnici prepevanja 
smo povedale, da smo prinesle idejo za prepe-
vanje ljudskih pesmi s Štajerskega. Če zmorejo 
tam, zmoremo tudi na Jezerskem. Uspelo nam 
je, ker smo se lotile petja z vso resnostjo. Čas 
je tekel, nam pa so se »nabirala« leta, ki so pri-
nesla s seboj bolezen. V petem letu prepevanja 
nam je za vedno vzela Šenkovo Mici in Košir-
jevo Minko, prav tako sta morali zaradi bole-

zni opustiti petje Malka in Marica – naša prva 
vodja, Majda pa se je odselila. Po petih letih 
nas je ostalo šest. Iskale smo nove pevke, našle 
Polajnarjevo Mici. Tako smo do letos prepevale 
Lonca, Mici, Mara, Tinca, Helena, Nada in jaz. 
Do letos je šlo vse lepo: veselo smo prepevale, 
se večkrat od srca nasmejale, se letom primer-
no zabavale in nastopale na raznih prireditvah 
v naši občini. Nastopile smo tudi na vinskem 
prazniku v Skorbi pri Ptuju, od koder je prišla 
ideja za začetek našega prepevanja. Imele smo 
več kot sto nastopov.
Bilo je lepo, prelepo, da bi lahko trajalo. Spo-
mladi je hudo zbolela Mara. Čakala jo je težka 
operacija srca, ki je na srečo dobro uspela, a s 
petjem je morala prenehati. Septembra pa nas 
je zaradi težav z glasilkami zapustila še Tinca. 
Za našo pevsko skupino je bila to velika izguba. 
Bili sta enkratni pevki in prijateljici. Zavedale 
smo se, kako težko bomo našle nadomestilo za 

njiju. Bile smo v veliki stiski, saj smo pripravlja-
le petnajsto obletnico našega prepevanja, nas pa 
je bilo samo pet. Šle smo v »akcijo«, intenzivno 
iskale in našle tri nove pevke: Markunovo Da-
rinko, Čarmanovo Anico in Šrajevo Zdenko 
(uvozile smo jo iz Krašnje). Dva meseca smo 
vadile dvakrat na teden, se res trudile in mislim, 
da nam je jubilejna prireditev uspela. Seveda se 
nam pozna, da še nismo ubrane v našem prepe-
vanju, tako kot bi si želele. Malo se bom pošalila: 
po prihodnjih petnajstih letih bo naše petje zve-
nelo prav tako lepo kot prvih petnajst let.
Kaj bi lahko povedala o svojem desetletnem 
vodenju naše pevske skupine? To je bil lep del 
mojega preživljanja pokojnine. Stkale smo 
prist ne prijateljske vezi, se zavedale pomemb-
nosti slovenske ljudske pesmi za identiteto slo-
venskega naroda, uživale v petju in druženju. 
Najbolj pa smo bile vse vesele, ker je naše pre-
pevanje cenjeno. Jezerjani so to lepo dokazali 
na praznovanju našega jubileja, saj so dvorano 
v Korotanu napolnili do zadnjega kotička.
Ob koncu želim vsem Jezerjanom mirne božič-
ne praznike ter zdravja, uspeha in osebne sreče 
bogato prihajajoče novo leto.

Danica Zavrl Žlebir

Senijorji

Spoštovane Ljudske pevke, čestitamo vam 
za 15 let prepevanja ljudskih pesmi.  Postale 
ste prepoznavne in nepogrešljive na skoraj 
vsaki slovesnosti v našem kraju. Približale 
ste nam marsikatero pesem, ki je morda 
nikoli ne bi slišali, če nam je ne bi zapele. 
Da lepo in ubrano pojete, je mogoče le, ker 
vztrajno in pridno vadite. To počnete vsa ta 
leta. Tako ste nam vzor. Sporočate nam, da 
se splača truditi in vztrajati na svoji poti, da 
trud prinese uspeh in zadovoljstvo. Hvala 
vam za vaše prepevanje. Pojte še naprej.

Člani DU Jezersko

Pojejo za svojo dušo
Novembra so na prireditvi v Korotanu jezerske ljudske pevke praznovale petnajsto obletnico svojega petja 

»brez dirigenta in not«, zato pa s srcem in dušo.

Jezerske ljudske pevke

Helena Naglič in Anica Jakopič
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V pomladnih mesecih so pri planinskem dru-
štvu Jezersko oživili delovanje mladinske pla-
ninske skupine, že v preteklosti imenovane 
»Skalaši«. Za začetek se je šest mladih planin-
cev, ki so nabirali izkušnje že v mlajši planinski 
skupini, podalo na nekaj lažjih tur v okolico 
naše doline. Poleti so se v nekoliko širši zased-
bi udeležili planinskega tabora kar doma, pod 
streho Šenkove domačije. V organizaciji Anje 
in Mateja so poleg planinskih in alpinističnih 
veščin spoznavali tudi lepote in bogastvo nara-
ve, ki nas obdaja v naši lepi dolini. Sredi pla-
ninske sezone so obiskali 2679 metrov visoki 
Mangart, česar se Kristjan takole spominja:
»S Skalaši smo se poleti odpravili na sloven-
sko-italijansko mejo na goro Mangart. Cesta 
vodi skoraj do vrha in je najvišje ležeča cesta 
v Sloveniji, tako da smo hodili samo slabi dve 
uri. Na poti smo srečali veliko ljudi, saj je bila 
lepa sobota, ki smo jo hribovci hoteli čim bolj 
izkoristiti. Tokrat nas je bilo 7. Vodil nas je 
Brane, za njim je hodila Polona, zadaj pa smo 
se uporniško vlekli Ana, Pia, Filip, Luka in 
jaz. Za začetek smo hodili po travnatem pobo-
čju, a smo se kar hitro znašli med grobimi in 
ostrimi skalami. Prišli smo na lepo razgledno 
točko, od koder so se videla Belopeška jezera 
in celi zahodni Julijci. Od tam naprej je bila 
večja nevarnost za padajoče skale, zato smo 
si nataknili čelade. Tako smo z umirjenim 
tempom nadaljevali pot prav do vrha, kjer 

smo opazovali lačne kavke, ki so čakale na 
najmanjši košček, ki bi ga lahko dobile za v 
kljun. Če smo se že na vrh vlekli počasi, je bilo 
navzdol ravno obratno in smo bili prav kmalu 
spet pri avtu. Malo smo počakali še naša ar-
heologa Luka in Filipa, ki sta spet odkrila lep, 
s kristali posut kamen, ki se mu nista mogla 
upreti. Tako smo se domov vrnili vsi srečni, 
ker smo tako dobro izkoristili lepo sobotno 
dopoldne in že smo razmišljali, kam bi lahko 

odšli naslednji lep vikend.« Jeseni je planin-
sko društvo namenilo nekaj sredstev za nakup 
potrebne varovalne opreme, tako, da bo mo-
goče v prihodnji sezoni s skupino varno osvo-
jiti tudi kakšen zahtevnejši vrh. Ker pa je za 
varno gibanje v gorah potrebno tudi ustrezno 
znanje, smo za otroke v zimskih mesecih pri-
pravili predavanja s prilagojenimi vsebinami 
iz planinske šole. 

Brane Žagar

S Skalaši v objem gora
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Več ko bomo ponudili, več bo gostov
Sedim za računalnikom. Misli mi švigajo sem in tja. Razmišljam o tem in o onem. Kaj naj napišem za praznično 
izdajo časopisa Pr' Jezer? Kaj pozitivnega? Kaj vzpodbudnega? Kaj razmišljujočega? Ali zgolj poročilo o delu v 
letu, ki počasi odhaja? Teh poročil je bilo dosti že prej. Spotoma, ko so bile zadeve aktualne. Zato mislim, da je 
bolje gledati naprej. V prihodnost, za katero ne vemo, kakšna bo. Lahko pa jo malo usmerjamo in si postavimo 

nek cilj, ki ga potem zasledujemo celo leto. Naj bo tako; tukaj so naši plani za leto 2013.

V januarju in februarju napovedujemo sklop 
izo bra ževanj za vse, ki bi radi pridobili status tu
rističnega vodnika po Jezerskem, in za vse, ki se 
srečujete s turisti; bodisi ob svojem delu ali zgolj 
po naključju. Želimo, da bi vsi, ki so nam zau
pane naloge razkazovanja in vodenja po našem 
kraju, to nalogo izvajali karseda usklajeno. V ta 
namen bomo izvedli pet delavnic in predavanj, 
ki se bodo dogajala ob sredah ob 18. uri v dvo
rani Korotan. Datumi bodo razkriti v Koledarju 
prireditev, teme in predavatelji pa bodo znani v 
začetku januarja. Uvodno izobraževanje bo na 
vrsti v sredo, 16. januarja. Vljudno vabljeni!
V marcu želimo na srečanju zbrati vse turistične 
ponudnike in ostale, ki jih ta tematika zanima. 
Podelili bi informacije o novi infrastrukturi, ki 
jo izgrajuje občina, in o planih, ki jih na tem 
področju ima, predstavili bi nove pridobitve 
posameznikov, si izmenjali izkušnje in podali 
predloge. Predvsem pa se moramo srečati in se 
pomeniti med seboj. S pravimi informacijami 
na pravem mestu lahko storimo veliko več, kot 
če teh informacij nimamo. Predvideni datum 
srečanja je sreda, 20. marca.
V pomladnem času bo potrebno začeti s pripra
vami na novo poletno sezono. V planu je poprav
ljena izdaja kataloga Jezersko. Predvidevamo, 
da bo potreben ponatis novega zemljevida, v 
katerega bomo zarisali novo tematsko pot in 
ga izdali tudi v angleškem jeziku. Zemljevid 
je med ponudniki in uporabniki doživel zelo 
dober odziv. 
Prvi dogodek prihodnjega leta bodo stare ko
renine. Upam, da jih bomo na pustno nedeljo 
lahko izpeljali v Požarju. Poleti bomo ponovili 
izvedbo etnografskega vikenda Jezerska štor

ja ter pravljičnega vikenda v dveh terminih. 
Stalnica je sodelovanje na Ovčarskem balu v 
avgustu. Z dogajanjem bo treba zapolniti tudi 
jesenski in zimski čas. Mogoče se najdejo ideje 
in posamezniki, ki bi te ideje tudi udejanjili.
Poleg vsega naštetega pa imamo še cel kup že
lja, idej in načrtov. Radi bi imeli kamero, ki bi 
sliko Jezerskega prenašala v svet in bi vsakdo 
lahko videl našo, s soncem ožarjeno pokrajino; 
pa smučišče za naše najmlajše goste in jezerske 
malčke; potrebovali bi več ponudbe domače 

hrane; radi bi »našli« in določili našo nošo, v 
katero bi se oblekli in s tem izkazovali pripa
dnost. Predvsem pa bi s svojim delovanjem in 
zgledom radi spodbudili še koga, da se odlo
či za proaktivni pristop k reševanju krize, ki 
nas pesti. Več kot nas bo, lažje nam bo; več kot 
bomo ponudili, več bomo dobili gostov. 
Do začetka novega leta nas loči le še nekaj dni. 
Naj bodo polni pričakovanja in božjega blago
slova. Novo leto 2013 pa naj bo bogato z doži
vetji vseh vrst. Srečno!  Polona V. Karničar
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Gasilci stopamo v jesen z okto-
brom – mesecem požarne var-
nosti. Vsako leto organiziramo 
tako imenovani Dan odprtih vrat. 
Letos je bilo to zadnjo soboto v 
oktobru. Z obiskom smo bili za-
dovoljni, prav tako z vsemi ostali-
mi dejavnostmi, ki smo jih izvedli 
v ta namen. Med drugim smo se 
veselili tudi uspehov mladih ga-
silcev, ki so se udeležili kviza GZ 
Kokra. Ekipa mladincev se je celo 
uvrstila na regijsko tekmovanje, 
kjer pa jim sreča ni bila najbolj 
naklonjena. 
V prvi vrsti občane preventivno 
seznanjamo o različnih nevarno-
stih, ki jim pretijo v vsakodnev-
nem življenju. Letos je bila tema 
posvečena potresom in ukrepom, 
ki sledijo nastalim dogodkom. 
Dobro se zavedamo, da prav s pre-
ventivo lahko preprečimo večji 
del škode, ki bi nastala ob more-
bitnih, vse pogostejših naravnih 
katastrofah. Zato vam polagamo 
na srce: upoštevajte in dosledno 
izvajajte navodila pristojnih služb, 
kajti po toči zvoniti je prepozno. 
Prav to se je v Sloveniji ponovno 
pokazalo v novembrskem moč-
nejšem deževju. Jezersko je glede 
na druge kraje v Sloveniji presta-
lo brez katastrofalnih poškodb. 
Vsekakor pa je nastala precejšna 
gmotna škoda na infrastrukturi: 
zasute gozdne ceste, zalite kleti, 
podrto drevje, odkrite strehe … 
V teh dneh je na terenu sodelova-
lo okoli 30 gasilcev, ki so okvirno 
opravili okoli 270 ur. Preventivno 
pa so skupaj z ostalimi na remon-

tu napolnili 600 vreč s peskom za 
protipoplavno zaščito. V veliko 
moralno podporo so nam zahvale, 
ki smo jih bili deležni osebno od 
gospoda župana Jurija Markiča in 
vseh, ki se zavedate našega huma-
nega poslanstva. Moramo zaveda-
ti, da ob tako obsežnih dogajanjih 
ne moremo ustreči vsem naenkrat, 
saj je naše uspešno delo sestavlje-
no iz več elementov, ki jih je treba 
pravilno razporediti v mozaik tre-
nutnega stanja na terenu. 
Izteka se mandatno obdobje – 
2007 do 2012. Starejša genera-

cija se zaveda, da na vrata trkajo 
mladi, ki so polni energije, pa tudi 
strokovno usposobljeni in bodo z 
modrostjo starejših sposobni vo-
diti društvo in ohraniti renome, ki 
smo ga ustvarili v preteklih sto in 
dveh letih. 
Naj izkoristim priložnost, da se 
zahvalim vsem članom organov 
društva za nesebično pomoč pri 
vodenju PGD Jezersko, prav tako 
občinskemu svetu, na čelu z go-
spodom županom in drugimi, ki 
so v teh letih kakorkoli sodelovali 
z menoj, kot predsednikom jezer-

skih gasilk in gasilcev. Z veseljem 
in toplino v srcu ugotavljam, da 
smo izpolnili zaupanje in pričako-
vanja občanov. 
Zahvaljujemo se za materialno in 
finančno pomoč, prav tako tistim, 
ki nakazujete odstotek od doho-
dnine našemu društvu. 
Želimo vam miren in snežen bo-
žič, veliko topline v krogu naj-
dražjih in polno uspehov v letu 
2013!  V imenu gasilk in gasilcev 
PGD Jezersko
  predsednik 

Izidor Parte 

Gasilci pomagali tudi pri poplavah

Bodimo sproščeno pozorni!
Letos je bilo na območju Jezerskega evidentirano povečano število 
kaznivih dejanj, ki so jih izvedli posamezniki in organizirane skupi-
ne, in tako s svojimi dejanji oškodovali posameznike in skupnost. Ob 
prizadevanju policije za izsleditev storilcev je poleg sodelovanja oško-
dovancev nujno potrebno tudi sodelovanje občanov. Naše preventivno 
samozaščitno vedenje in delovanje mora biti tako, da se v največji meri 
prepreči možnost delovanja storilcev. Predvsem občanom svetujemo, 
da naj bodo pri svojem vsakodnevnem življenju sproščeno pozorni! 
Pozorni naj bodo do svojega ravnanja in ravnanja svojih prijateljev, 
sosedov in obiskovalcev. Ne sme nam biti vseeno, ko zaznamo nekaj 
sumljivega in neobičajnega pri sosedu, na javnih površinah, cestah, 
parkiriščih itd., češ saj to ni pri meni, kajti že jutri smo na vrsti lahko 
tudi mi. Vedno, ko ste presodili, da nekaj ni tako, kot je bilo običajno, ko 
pridejo na vaše dvorišče, trgovino, pošto, okolico vikendov, parkirišča 
osebe, ki jih ne poznate in načeloma ne sodijo na to mesto po videzu, 
času in svojem vedenju, bodimo pozorni. 
V takšnih primerih bo pri morebitnih kasnejših ugotovitvah, da je bilo 
nekaj odtujenega, zelo prav prišel vsak podatek. Kdaj je kdo bil-bili, 
koliko jih je bilo, koliko časa so se zadrževali, kaj so delali ali o čem so 

govorili ali poizvedovali. Poskušajte si zapomniti osebne opise (spol, 
velikost, fiziognomijo postave, oblačila, obutev, posebna znamenja), ali 
so bile osebe že kdaj opažene, kje so se še zadrževale, kakšne znamke 
prevoznega sredstva so uporabljale, registrske številke itd. Vsak takšen 
podatek bo policiji pri odkrivanju okoliščin in storilcev zelo koristen. 
V vseh primerih, ko pa ste priča posameznemu protipravnemu ravna-
nju, pazite na vašo osebno varnost ter takoj vse pomembne informacije 
posredujte na številko 113.
Še nekaj statističnih podatkov o kaznivih dejanjih v letu 2012: dvakrat 
smo zabeležili tatvino goriva, v enem primeru je bil storilec znan, v 
drugem neznan; enkrat vlom v lokal (neznani storilec); tudi pri dveh 
tatvinah bakrenih žlebov je šlo za neznanega (ali neznana) storilca; 
enako pri tatvini klopi in motorne žage, medtem ko je znan tat železja. 
Ob pravočasnih odzivih občanov je bil identificirani uporabnik ru-
menega vozila z napisom Dormeo in tujih registrskih oznak. Gre za 
državljana Bolgarije. Identificirano je bilo tudi več drugih oseb, ki so 
za vožnjo uporabljali bela dostavna vozila ali osebna vozila. Za vse 
ugotovljene kršitve so bile storilcem tudi izrečene ustrezne globe. 
Varno in srečno 2013! 

Mladi jezerski gasilci



Novo ime je razširilo poslovanje 
Nekdanje Cestno podjetje Kranj se je lani preimenovalo v Gorenjsko gradbeno družbo in tako 

upravičilo pričakovanje vodstva, da bodo lažje in bolje nastopali na trgu. 

Lani se je podjetje preimenovalo v Gorenj-
sko gradbeno družbo, d. d., ter izločilo 
dejavnost nizkih gradenj v družbo Cestno 
podjetje Kranj, d. o. o. Tako sedaj deluje 
Gorenjska gradbena družba kot skupina, 
ki ima dve hčerinski podjetji, eno za izva-
janje visokih gradenj (Gradbeno podjetje 
Tržič, d. o. o.) in eno za izvajanje nizkih 
gradenj (Cestno podjetje Kranj, d. o. o.). 
V vsem tem obdobju je podjetje raslo, tako 
da je danes vodilno gradbeno podjetje na 
Gorenjskem.
Zaposleni v Gorenjski gradbeni družbi 
poleg gradnje vseh vrst infrastrukturnih 
objektov, zimskega in letnega vzdrževanja 

cest, skrbijo tudi za razvoj, proizvodnjo in 
prodajo vseh vrst asfaltnih zmesi, beton-
skih mešanic ter gramoznih in drobljenih 
agregatov. Projektirajo in načrtujejo grad-
bene objekte, izdelujejo kovinske kon-
strukcije, ukvarjajo se z izdelavo talnih 
označb, za naročnike opravijo tudi strojne 
in prevozne storitve, v lastnem laboratori-
ju izvajajo preiskave asfaltov, betonov in 
agregatov ter geomehanske preiskave. 
Letos je Gorenjska gradbena družba opra-
vila tudi veliko dela v dolini reke Kokre. Po-
pravljali so bankine, cesto ter mostove, kar 
je glede na specifiko terena terjalo precej 
časa. Vendar zdaj, ko je delo opravljeno, 

so pozabljene vse tegobe, ki so se med 
deli pojavljale. Podjetje je še posebej po-
nosno na to, da je trenutno prisotno v pro-
jektih pri izgradnji kanalizacije v Dupljah, 
izgradnji parkirišč v Završnici, ureditvi 
starega mestnega jedra v Kranju, ureditvi 
Slovenskega trga v Kranju, starega vaške-
ga jedra na Bledu in še bi lahko naštevali.
»V obeh podjetjih je zaposlenih okoli dve-
sto sodelavcev, čeprav v pomladnih in po-
letnih mesecih zaposlujemo tudi več de-
lavcev. Želimo si pridobiti čim večje število 
naročil, tako na področju nizkih gradenj 
kot tudi objektov. Obvladamo vse,« je dejal 
direktor družbe Branko Žiberna. 
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Leta 1942 rojeni Franci Ekar, 
lovec, planinec, alpinist, gorski re-
ševalec, je letošnji okrogli jubilej 
slavil tudi v krogu svojih kolegov 
iz Lovske družine Jezersko. Eden 
od njih je tudi jezerski župan Jure 
Markič, ki je svojemu prijatelju 
in starešini na srečanju namenil 
besede zahvale za vse, kar je sto-
ril za Jezersko in lovstvo. Njego-
va zasluga je tudi lovski dom pod 
Turni, je povedal župan. Sicer pa 
je Ekar svojo lovsko kariero začel 
pred tremi desetletji prav na Jezer-
skem. Starešina je osemnajst let, 
prej je bil dvanajst let tajnik. V tem 
času se je zagotovo nabralo veliko  
lovskih zgodb in anekdot, za ka-
tere Jezerjani predlagajo, da bi jih 
slavljenec zbral v knjigi. Franci 
Ekar je za svoje zasluge na podro-
čju lovstva prejel tudi zlati znak  
Lovske zveze Slovenije. Za svoj 70. 
rojstni dan pa je od kolegov lovcev 

na Jezerskem dobil sliko, na kateri 
ga je upodobil Jože Trobec, lovski 
trinožnik in še nekaj drobnih daril 
z lovskim predznakom. 

Slavljenec se je ganjen zahvalil 
svojim lovskim bratom (in sestram) 
in obudil spomin na leto 1952, ko 
je kot gorski reševalec sodeloval 

pri reševanju lovca Viktorja, ki se 
je »zaplezal« za Škofovsko kapo. 
Makekov Jože, starosta jezerskih 
lovcev, ga je nagovarjal, naj se pri-
druži zeleni bratovščini in to je tudi 
storil. Na svoja tri lovska desetletja 
ima prijetne spomine. »Lovstvo 
kot civilna organizacija je bila na 
Jezerskem vedno dobro zapisana,« 
je povedal Ekar. »Ves čas dobro 
sodelujemo z občino, z društvi v 
kraju, tudi s tukajšnjimi posestniki 
imamo dobre odnose. Ekipa je de-
lovna, člani prizadevni in pripadni 
Jezerskemu. Prihajam od drugod, a 
sem bil lepo sprejet. Kamorkoli na-
mreč prideš, ljudje pričakujejo, da 
kaj narediš.« Ekar upa, da je izpol-

nil ta pričakovanja, zlasti še, ker je 
na Jezersko prišel s srcem in tako s 
tukajšnjimi ljudmi tudi dela. Pravi, 
da je bilo v njegovi lovski karieri 
veliko veselih trenutkov. Bili pa so 
tudi žalostni, ko so se poslavljali od 
kakega člana lovske bratovščine. 
Pravi, da je napisal 28 pogrebnih 
govorov in jih 24 tudi sam prebral.

V lovskem domu pod Turni pa 
je bilo novembra veselo. Štefan in 
Zdenka sta nosila na mizo, drušči-
na je srkala dobro kapljico, prišli so 
tudi muzikanti in Franciju zaigrali 
nekaj veselih viž. Da bi še dolgo 
užival blagodati lovskega stanu!

Danica Zavrl Žlebir,  
foto: Tina Dokl

Jubilej lovskega starešine
V lovskem domu pod Turni so jezerski lovci počastili jubilej svojega prijatelja in starešine Francija Ekarja.

Želimo vam lepe božične 
in novoletne praznike ter zdravja 

in poslovnih uspehov v novem 
letu 201 . 

Kolektiv Cirlesa
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Na kratko

Demenca
Kaj je to demenca?

Res, čudna ta frekvenca.
Gotovo ni ljubezen,

ampak težka bolezen.

Rada ima starejše ljudi,
Zato tudi mene skrbi.

Na daleč se je bom ognila,
na visok pritisk bom pazila.

Prav po tihem se prikrade,
ošabno naseli se v možgane.

Nič ne trka, nič ne reče,
ne pozdravi, se ne javi

ta prevzetna frklja.

Vsa prešerna se sprehaja,
nekaj v glavi se dogaja.

Pozablja besede in imena,
na znak bolezni se oglasi sirena.

Kadar pa bolezen napreduje
in zdravnik z zdravili te zasuje,

spomin ves medel je in slab,
še orientacija izgubi korak.

V mislih so velike luknje,
v mrazu tava kar brez suknje.

Ne ve ne zase, ne za dom,
za svojce je to hud polom.

Nazadnje bolezen omrači spomin,
partner postane žal trpin.

Bolnik ne more biti brez nadzora
za svoje bližnje postane mora.

Vsi mladi in starejši,
čitajmo na glas, dokler je še čas.

Pesmi, pesmice in razna besedila,
vse na pamet, vse na dril,

da ostal bo z nami zdrav spomin.

                                                                             Lonca 
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Tel.: 04/25-72-575 
      041/355-896  
      031/629-073

Vesele božične praznike  
in srečno 

2013!
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PENZION KANONIR je prijeten družinski penzion 
ob reki Kokri sredi belih vrhov Kamniško-Savinjskih 
Alp. Pri nas si boste odpočili od tegob vsakdanjega  
hitrega življenja, se z rahlo sapico v laseh sprehodili v 
zeleni naravi in si privoščili pozen obilen zajtrk kot tudi  
romantično večerjo ob soju sveč.

NAŠA GOSTINSKA PONUDBA:
postrvi na tržaški način, srna v omaki, divjačinski golaž, svinjska 
pečenka, široki rezanci in svaljki z gobovo omako, domač nare-
zek, potica, jabolčni in borovničev zavitek ter prekmurska giba-
nica, raznovrstne pijače, likerji, ...

K nam boste prišli kot gostje, odšli pa kot PRIJATELJI! 

SREČNO 2013

GOSTIŠČE KANONIR  
MARIJA JOKIĆ S.P. 
Spodnje Jezersko 5, 
Spodnje Jezersko



Ura PON TOR SRE ČET PET

16:30 – 17:30 ŠD - otroci osnovna 
šola Jezersko
(1.– 5. razred)

ŠD – otroci
osnovna šola Jezersko 
(1. – 5 razred)

17:30 – 18:30 ŠD - otroci osnovna 
šola Preddvor
(6.– 9. razred)

ŠD – otroci osnovna 
šola Preddvor
(6. – 9. Razred)

Namizni tenis
18:00 – 19:30

Odrasli moški
18:30 – 19:45

Namizni tenis
18:00 – 19:30

Odrasli moški 
18:30 – 19:45

Odrasli ženske (od-
bojka) 18:00 – 19:30

 
Kontaktne osebe: namizni tenis – Andrej Tepina, ŠD – otroci osnovna šola Jezersko (1.– 5. razred) – Tone Karničar, Sabina Karničar
ŠD – otroci osnovna šola Preddvor (6.– 9. razred) – Davo Karničar, odrasli moški – Damir Brdar, odrasli ženske odbojka – Dragana Durić

Razpored telovadnice do 31. marca 2013
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Mušnice za darilo
To so izdelki letošnjih počitniških delavnic 

– mušnice za šivanke. Z malo dodatkov in 
lepo zavito je to lahko domiselno in uporab-
no novoletno darilo. Samo malo dobre volje in 
urico časa si vzemite, pa lahko koga razvese-
lite.  Mija Murovec 

Recept za lepe in dobre medenjake je prispe-
vala Irena Smrtnik. 

Potrebujemo: 1 kg moke, 1 žličko sode bikar-
bone, 500 g sladkorja, 250 g tekočega medu, 
1 vrečko mletega cimeta, 6 jajc, 1 žlico mar-
garine.

Testo naj počiva vsaj 12 ur. Naredimo čim 
manjše kroglice in jih spečemo. Prelijemo jih 
z gostejšo glazuro, za katero potrebujemo: 1 
beljak, 150 g sladkorja v prahu, 1 žlico limoni-
nega soka, pol žlice vode.

Za lepši videz jih lahko okrasimo z barvnimi 
mrvicami ali čokoladnimi črtami.

Medenjaki




